
Grundejerforeningen Holmehus 

Referat af bestyrelsesmøde 13. august 2019 

1. Referat	(sekretær)	
2. Beretning	(formand)		
3. Regnskab	forening	+	vejfond	(kasserer)	
4. Kommende	pladsdag	
5. Kommende	loppemarked	
6. Kommende	pladsfest	
7. Eventuelt		

Fremmødte:	Michael,	Lars,	Finn,	Noah,	Gert,	Lene,	Barbara.		

Afbud:	Lasse	

Ad 1: Referat 
Ingen kommentarer til sidste referat. 
 
Ad 2: Beretning 
Stenløsevej 31 og Snertingevej 28 er solgt. Vallekildevej 9 er sat til salg. Michael og Lars sørger for 
de sædvanlige forløb med parceloverdragelse og ejendomsmæglergebyr. Gigabit er ikke lette at få 
kontakt med; der er nogle ting der skal udbedres efter deres arbejde. Vi vil gerne i kontakt med 
den formand de har gående herude. Der er ikke skrevet til dem, det ville måske være bedre, så vi 
har dokumentation på vores henvendelser. Der har været en lastbil på fortovet mellem 
Snertingevej og Veksøvej, men vi ved ikke hvor den kom fra, så vi kan ikke gøre så meget ved det.  
På Merløsevej 57 er der er nogle fliser der er blevet ødelagt af byggeriet af det nye hus, og de skal 
skiftes for ejerens regning. 
Der er kommet to høringssvar over Nettos projekt om udbygning. Ingen af dem var umiddelbart 
positivt indstillede overfor projektet. 
 
Ad 3: Regnskab 
Der er afsluttet opkrævning og alle penge er kommet hjem. Saldo 400 tkr for vejfond, 192 tkr for 
foreningen. Der blev diskuteret lidt om forløbet med HOFOR og relationen til den 
kassebeholdning, foreningen råder over. Lars har været i kontakt med Rasmus fra CALL 
Copenhagen i juli, og fik at vide at der ville komme resultater fra geologiske undersøgelser her i 
august. Lars vil tage kontakt til Rasmus igen. 
 
Ad 4: Pladsdag 
Forslag: vi klipper rundt om træer og bænke. Forslag om at skifte faldsandet, men det skal der en 
entreprenør ind over. Michael får tilbud. Hvis der er nok folk til pladsdagen, kan vi også gøre noget 
ved petanque-banen. Plæneklipper på asfalten er endnu en ide. 
 
Ad 5: Loppemarked 
Der er 6 der har tilmeldt sig indtil videre. Vi åbner op for at andre udenfor foreningen kan tilmelde 
sig. Barbara og Lene har styr på det. 
 
Ad 6: Pladsfest 
Der er kommet over 35 tilmeldinger. På sidste møde vedtog vi at Lasse tager sig af at booke telt, 
hoppeborg og så videre.  



 
Ad 7: Eventuelt 
Næste møde er 29. oktober. 
Der er lavet et udkast til en folder om pligterne som medlem i grundejerforeningen. Lars og Noah 
fortsætter arbejdet med at få den gjort færdig. 


